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Vragen van het lid Leijten (SP) aan
de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over de wantoestanden in
verzorgingshuizen in Den Haag.
(Ingezonden 22 januari 2010)

1
Wat is uw inhoudelijke reactie op de
wantoestanden in Haagse
verzorgingshuizen?1

2
Kunt u de Inspectie voor de
Gezondheidszorg (IGZ) vragen snel
onderzoek te doen bij de betreffende
verzorgings- en verpleeghuizen? Zo
nee, waarom niet?

3
Hoeveel klachten heeft de IGZ
ontvangen over de betreffende
zorginstellingen voor ouderen?
Waren dit klachten van verwanten of
van personeelsleden?

4
In hoeveel gevallen heeft de IGZ actie
ondernomen?

5
Bent u bereid contact te zoeken met
het Nationaal Ouderenfonds en te
horen welke signalen daar zijn
ontvangen over wantoestanden in
Den Haag?

6
Bent u bereid de rechtsopvolger van
Meavita, HWW-zorg, te ontbieden
voor uitleg over de misstanden? Zo

nee, waarom niet? Zo ja, wat zijn de
uitkomsten van het gesprek?

1 Westonline, 20 januari 2010: «Veel
wantoestanden in verzorgingstehuizen»
http://www.westonline.nl/nieuwsitem/
38554
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